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Abstract (en)
Underwater well head (10) for activated wells, comprising a hollow body (14) mounted in a sealed manner on a well (16) and intended to receive
a hanging device (30) equipped with a production casing (26) designed to extend into the well, the body (14) being equipped, in addition, with an
outlet (20) for the oil product rising up the well inside the production casing (26), the hydraulic flow between the production casing (26) and the outlet
(20) taking place through the hanging device (30), characterised in that the hydraulic flow can take place regardless of the rotational position of the
hanging device (30) relative to the body (14). <IMAGE>

Abstract (fr)
Téte de puits sous-marine (10) pour puits activés, comprenant un corps (14) creux monté de fagon étanche sur un puits (16) et destiné a recevoir
un dispositif de suspension (30) muni d'une colonne de production (26) prévue pour s'étendre dans le puits, le corps (14) étant muni, de plus, d'une
sortie (20) pour le produit pétrolier remontant du puits par la colonne de production (26), le passage hydraulique entre la colonne de production (26)
et la sortie (20) s'effectuant a travers le dispositif de suspension (30), caractérisée en ce que le passage hydraulique est assuré quelle que soit la
position en rotation du dispositif de suspension (30) par rapport au corps (14). <IMAGE>
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